6D4N



Leisure Tokyo & Mt Fuji

东京 - 富士山悠悠之旅



- 东京著名景点 富士山、箱根、新宿、御殿场奥特莱斯
 Tokyo Famous Sightseeing Spot Mt Fuji, Hakone, Shinjuku, Gotemba Premium Outlet
- ❖ 体验电车畅游东京市 Local Train Riding Experience explore Tokyo City
- ❖ 日本茶道体验 Experience Japanese Tea Ceremony
- ❖ 美食篇 日本陶板烧,烧烤定食,日式刷火锅 Local Cuisine ~ Sukiyaki Set, BBQ Set, Japanese Shabu-Shabu

Day 1 I 第1天 Hotel/酒店: Toyoko Inn Haneda Hotel or similar class / 羽田东横INN酒店或同级



KLIA 2 + Tokyo Haneda International Airport

Flight to Tokyo ~ Haneda International Airport. Upon arrive, proceed hotel check in.

吉隆坡国际机场 > 东京羽田田国际机场

乘搭飞机前往日本东京 ~ 羽田国际机场。抵达后,前往酒店入住。

Day 2 I 第2天 Hotel/酒店: Fujisan Resort Hotel or similar class / 富士山Resort Hotel或同级



Tokyo A Hakone A Mt Fuji

(B/L/D)

- ➤ Gotemba Premium Outlets: 210 Outlet stores Gotemba Premium Outlets is the flagship center & one of the largest center in Japan which situated on an extensive site within view of World Cultural Heritage site, Mt Fiuji.
- Mt Fuji 5th Station: A world reknown symbol of Japan, the highest mountain in Japan with a beautiful conic shape. (subject to weather condition)
- Oshino Hakkai: A small famous village tourist spot with the Eight ponds sitting and accompany with the view of Mt Fuji that located between Lake Kawaguchiko and Lake Yamanakako.

东京 🖪 箱根 🖺 富士山

(早/午/晚)

- **御殿场奥特莱斯**:拥有大约210家著名的日本旗帜店。位于能够远眺望世界文化一次富士山的广阔用地,在日本内有着最多店铺数量而感到自豪。
- 富士天5合目:位于山梨县东南部与静冈县交界处,海拔3776米,是日本第一大睡火山,美好的圆锥形山峰,周围还有富士五湖的美丽湖光山色。(视天气而定)
- 忍野八海: 是日本山梨县山中湖和河口湖之间忍野村的涌泉群,由富士山溶化的雪水经过底层过滤而成,清泉分布8个故得名为忍野八海,也是观看及拍摄富士山的好地方。

Day 3 I 第3天 Hotel/酒店: Toyoko Inn Haneda Hotel or similar class / 羽田东横INN酒店或同级



Mt Fuji 🗎 Tokyo

(B/L/D)

- Akihabara Electronic Town: Is a district that is famous for its many electronics shops. They offers everything from the newest computer, cameras, televisions, mobile phones, electronics parts and home alliances to second hand goods and electronic junk.
- > Shinjuku: Tokyo's famous and large entertainment, business and shopping area.
- Asakusa Sensoji Temple & Nakamise Shopping Street: The temple is dedicated to the god of mercy, Kannon and is famous for its Kaminari-mon or Thunder Gate. Nakamise Street is one of the popular Buddhist temple in Tokyo and accompany by the famous Nakamise shopping street.

富士山田东京

(早/午/晚)

- 秋叶原电器城: 秋叶原电器街是与时代尖端产业同步的电器城。出售了各类电器从最新的计算机,照相机,电视,移动电话,电子零件和家庭联盟到二手商品都能够在此找到。
- 新宿:是东京最著名的繁华商业区,闻名海外的红灯区"歌舞伎町"就位于此。
- 浅草寺+仲见世商店街:这座寺庙象征物是风雷神门,上面挂着"雷门"的大红灯笼,每天前来参观的游客多不胜数,终年熙熙攮攮。仲见世商店街是日本最古老的商店之一,是从雷门通往浅草寺前广场的一条参拜道路,道路两侧有近百家店铺贩卖各式各样的土产品,食品等等。

Day 4 I 第4天 Hotel/酒店: Toyoko Inn Haneda Hotel or similar class / 羽田东横INN酒店或同级



Tokyo

(B)

After breakfast, free & easy to explore Tokyo. (own expenses)

(早)

早餐后,自由活动。*(自行消费)*

Day 5 I 第5天 On Flight / 机上







Tokyo ☐ Haneda International Airport → KLIA (B)

- Local Train Riding Experience Explore Tokyo City:
- Tokyo Tower (outside view Exclude Observatory): Standing 333m high in the center of Tokyo.
- Shibuya: One of Tokyo's most colorful & busy districts, packed with shopping, dining & nightclubs serving swarms of visitors that come to the district everyday.
- Meiji Jingu Shrine: Is a shrine dedicated to the deified spirits of Emperor Meiji & his consort, Empress Shoken.
- Roppongi Hills: Tokyo's Roppongi district, the building complex features offices, apartments, shops, restaurants, a hotel, art museum, observation deck & more. After tour, transfer to Haneda International Airport.

东京日东京羽田国际机场,吉隆坡国际机场

(早)

- 体验东京电车畅游东京市:
- **东京铁塔**(外观-自费登塔): 东京铁塔在东京中心高达 333米,可说是是世界最高 的地标。
- 涉谷: 涉谷是东京是最繁忙的地区之一,购物商店,餐馆比比皆是。
- 明治神宫: 是一所专门纪念明治天皇和他的同伴昭宪皇后精神的神社。
- 六本本山: 东京的六本木区域,建筑群设有办公室,公寓,商店,饭店,酒店,美术 馆,观景台等。

观光后,送往羽田国际机场。

Day 6 I 第6天 On Flight / 机上



KLIA (MOB)

Arrive KLIA. Home sweet home.

(MOB) 吉隆坡国际机场

抵达吉隆坡国际机场。

□ Notes / 备注:	

Disclaimer / 免责声明:

- Tour commentary will be conducted in Mandarin.
 - 全程使用中文讲解。
- We reserve the right to alter the sequence or change, amend or alter the itinerary if necessary, with or without prior notice.
 - 我们有权改变顺序或更改,修正或改变行程,如果行程上有必要,恕不另行通知。
- Hotel is based on 3 star rated or similar class.
 - 旅游住宿是以3星酒店或同等级。
- All flights and hotels are provisional and will be subject to our final confirmation. 所有航班及酒店乃暂时定性,最终确认将随后通知。
- Local specialty meals are subject to the season and availability at the time of travel. 膳食安排将可能因季节材料转换及不同出发日期而有所变动。
- Sightseeing places are subject erratic weather conditions caused by global warming climate change. 行程景点将视全球气候变化而做适当的调整或改变。
- All pictures shown are for illustration purpose only., actual may varies. 行程上所有显示的图片均仅供为说明用途,实际可能会有所不同。

